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 6.6.21מיום  33פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 משתתפים : 

 מושיק סגל, יו"ר הוועד. 

 אילן בן יעקב,  ,מוריה חצב רוקמןאילנה סיגל, רווית ברמי, שמוליק נובהארי, אלי רוט,  חברי הוועד :

 , דבי נייקרוג, חגי דדי. ליאור בר חסרים :

 חונוביץ.מירה  וועדת ביקורת :

 רותם גוטמן.  עיתונות:

 : אופיר מנור.  וועדת תחבורה

 מאיר ישי. וועדת דת :

 : רפי דהן  וועדת דת/ יו"ר וועדת המשולש 

 אברהם כרמל  מליאה :

 הרבה איילה סמואלס, תמי הבר.  קהילה רפורמית :

 

 נושאים: 

 בהתאם לסדר היום שהופץ. •

   32אישור פרוטוקול ישיבה מס'  •
 עדכונים : 

 פרישת אברהם כרמל מהמליאה וכניסת דב מגן במקומו לתפקיד. 

 פרישת יעל תמיר מוועד הישוב וכניסת אופיר מנור במקומה.

כרמל אברהם פותח במילות פרידה עם פרישתו מתפקידו בוועדת המליאה. הוא משבח את חברי הוועד על הישגים 

ומחזק את ידי וועדת הסכם "המשולש"    בתקופת הוועד הנוכחי, במיוחד מברך על סקר התושבים שנעשה,שהושגו  

 הוא ממשיך ואומר כי חשוב מאוד שהקשר בין הוועד למליאה יתהדק. על עבודתם.

 . לדבריו הוא פורש מתפקידו כחבר מליאה אך מבטיח להמשיך בפעילויות שונות בישוב

יעל תמיר הודיעה על פרישתה מהוועד במכתב התפטרות, שנכנסה    - ונליים נוספים  בנושא שינויים פרס   –רפי  

 1.6.21 –לתוקף החל מה 
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ירון בארי )מס'  וכך גם  לשמש כחברת ועד  מועמדות  ויתור מעל    חתמה  ,(12קטי רוזנברג היא הבאה ברשימה )מס'  

במקומה של יעל תמיר, מינוי זה יתבצע באופן רשמי ( מונה כחבר ועד 14( שחתם על ויתור. אופיר מנור )מס'  13

 בישיבת הוועד הבאה.

 מושיק -אישור פיילוט מיחזור "פח כתום" 

כונה ימונה איש שירכז את הפיילוט. נושא שמסכם את פגישת פיילוט "פח כתום" שנערכה עם דבי ושמוליק. מכל  

 . בקבוק שיירכש()תהיה תוספת מחיר לכל כלובי הבקבוקים למיחזור עומד להתבטל 

עדכון בנושא הפגישה שנערכה בבת חפר, ישוב שדומה לקיסריה ומנוהל ע"י מנכ"ל שחולש על כל התחומים.    -רפי  

 מודה לאילנה על היוזמה בתאום הפגישה בה נלמד מה קורה בישוב הדומה בגודלו ליישובנו. 

 אלי  –לו"ז ועלויות להקמת שערים בישוב בנושא 

 . 10  -, ו8,  7השערים יתחיל בשכונות הצפוניות ובהמשך יסתיימו הקמות השערים בשכונות פרויקט התקנת 

 ₪.   120,000כדי לסגור את הקמת השערים בשכונות הצפוניות חסרים 

יותקנו בשערים מצלמות וכל    –. שלב ב'  2. בשלב ראשון שער שיפתח ע"י אפליקציה.  1סוגי שערים.    2מדווח על  

רכב שנכנס לשכונה יצולם עם שעת הכניסה שלו ושעת היציאה. בשלב ג' יחוברו כל השערים למצלמות, שערים  

 ויציאה.  ו במצלמות עם שעת כניסהמאלה יפתחו ע"י חיוג לאפליקציה והרכבים יצול

אלי יזמן פגישה עם מי שמעוניין לקל פרטים נוספים, שאלות ניתן להעביר למשה רוזנטולר ממחלקת הביטחון של 

 קיסריה או לאלי.

 מיטל  – תקציר בנוגע להתנעת וועדת החינוך היישובית 

התהליך את  מאוד  מעריכה  שהוקמה,  היישובי  החינוך   וועדת  בעניין  רגשותיה  את  משתפת  ממיטל  רגישה . 

ולדחוף אותו   ופריחה. לדבריה עלינו להשפיע מבפנים וזה הזמן להניע את החינוך  גורם להתלהבות  שהתהליך 

 על. היה שיתוף בין כל המשתתפים ,כולם הביעו דעתם מה צריך להיות,  נושא הוועדה הינו מבורך.-שימריא אל

הבהלה שהוא עורר. הסתבר שביתה של    בהמשך לנושא החינוך מעדכן אלי על אירוע הגרפיטי בבית הספר ועל

. החמור מכל הוא שלא עדכנו המנקה בבית הספר ציירה כתובת בערבית על קיר ביה"ס דבר שעורר סערה ופחד

 בזמן אמת את הורי התלמידים ואת אנשי הביטחון. 

 .שמוליק –יתרות תקציה הוועד והקהילה 

 שעומדות לרשות הוועד לאחר ניכוי הוצאות. שמוליק מעלה מצגת המדברת בנושא התקציב ויתרות 

 הרבה איילה ותמי הבר מעלים את נושא בית לקהילה הרפורמית. 
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חברים מסכימים   4מושיק מעלה להצבעה את אישור חברי הוועד להקצאת מקום בו יוקם הבית לקהילה הרפורמית.  

 דבי(  ר, חגי,חסרים )ליאו 4נמנעים )אילנה ורוית(,  2)מושיק, מוריה, אלי, שמוליק(, 

 לכשיתפנה, בהתאם להמלצת ועדת הדת. 3לאשר הקצאת מקום במבנה הנוער בשכונה  –החלטה 

 עדכון ע"י רפי  –הערת אזהרה 

לכל שאר השכונות קיימת הערת אזהרה בחוזה הרכישה. בניסיון להסיר את   8  -ו  2מלבד לשכונות    לדברי רפי,

הערת האזהרה הינה "כתם" בחוזה ועושה   וכי  נושא זה בכללהערת האזהרה התברר כי החפ"ק לא מוכנים לדון ב

 רושם כי החפ"ק אינו מתכוון להתפשר בנושא. 

ירון פרידמן, משה   – מנכ"ל המועצה לא מקובל ותתואם פגישה בנושא עם גיא גולדיג,   נושא תשלום כניסה לחוף הים

 וט. אלזרע, יוסי גבאי, וחברי הוועד :מושיק, ליאור, מוריה, רוית ואלי ר 

 . 32מושיק מעלה להצבעה את פרוטוקול הישבה האחרון מס' 

 בהצבעה שנערכה מאשרים מושיק, אלי, אילנה, שמוליק, רוית ומוריה. 

 אילן נמנע. 

 חסרים.  4

 21:08מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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